
MR-agenda 241023

19.30 uur-21.30 uur

1. Vaststellen agenda

2. Actiepunten vorige vergadering

3. Post, email en mededelingen

-Gebruik mailadres op de site van de MR; beheer
Het mailadres is nog actief, maar er wordt weinig tot geen gebruik van
gemaakt.
Sven zal vanuit de MR-O geleding het mailadres gaan beheren.

4. Onderwijs

5. Organisatie

6. Personeel

7. Jaarplan

-Quick Scan: -Taalleesonderwijs; positief.
Er stonden nieuwe indicatoren in. Deze waren bijgesteld naar aanleiding
van het aandachtspunt technisch lezen. Eerdaags komt de externe
specialist (Bianca Lammers) die ons begeleidt kijken hoe het momenteel
gaat. Dit doet ze in de vorm van groepsbezoeken. Veel loopt al goed. In de
middenbouw zijn nog wat hulpvragen van de collega’s.
-Verbeterpunt: -Diverse werkgroepen zijn hun traject gestart.
Rick praat ons bij over de diverse werkgroepen.

8. Jaaragenda ouders

-2310 Verzoek ouderbijdrage 23-24
-2410 Koos de vuilnisman
-3010 Herfstwandelingen
-3110 Nieuwsbrief
-0211 Brief actie Schoenendoos uit
-0111 Grootouderdag
-1011 Start ‘Week van de mediawijsheid’
-2011 Lootjes trekken groep 5-8
-2111 Sinterklaasversiering school
-2811 Volgende MR

Is dit wenselijk? Is het niet pijnlijk voor kinderen die geen grootouders
hebben? We spreken er kort over. We kunnen het ook ‘Familiedag’ noemen
of ‘Grootouder/familiedag’.



9. Financiën

-Kascontrole AC; afspraak maken
Actie Marjolein en Anneke

10. Huisvesting

-Airco’s geplaatst
-CV-ketel volgt nog
-Schade na storm 131023
-Nieuwbouw

Rick praat ons bij over de verschillende punten.

Wat betreft denieuwbouw: Ronald en Rick hebben gelukkig alle stappen
die tot nu toe zijn gemaakt rondom de nieuwbouw vastgelegd. Dit is
gebruikt om de nieuwe contactpersoon in de gemeente op de juiste wijze
te laten aansluiten en om te voorkomen dat er vertraging ontstaat.

11. GMR

-0711

12. Overig

-Ruggespraak MR-O; opties
De vraag vanuit het schoolteam was: Denk er eens over na hoe we hier
vorm aan kunnen geven.
Kunnen we in de huidige vorm voldoende ouders bereiken?
We bespreken dat er tegenwoordig minder animo is om op school te
komen helpen. Denk bijvoorbeeld aan de knutselavond/versieravond voor
Sinterklaas.
We bespreken dat het een idee is om een voorstel berichtje vanuit de
O-MR te plaatsen in Parro met ook het vernoemen van het mailadres. En
dat dit een mailadres is naar de oudergeleding.
Is het een idee om soms vanuit de O-MR een bericht te sturen dat kan
motiveren tot ouderhulp?
-Peilen schoolfoto’s onder ouders
De school heeft de nieuwe fotograaf niet alleen als positief ervaren. Ook
ouders geven aan niet blij te zijn met de foto’s.
Is er eigenlijk nog behoefte aan een schoolfoto?
Is het een idee om na te vragen hoeveel ouders er foto’s hebben
afgenomen? Ook in vergelijking met voorgaande jaren. Ouders geven aan
dat de fotograaf voor hen nog gewenst is.
Voorstel: Een peiling onder ouders naar de wensen. Nog wel of niet meer.
Of alleen groepsfoto.

13.Rondvraag


